
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 17.11.2016 

I samband med RS 170/16 «Midtvegsrapport frå mobbeombodet» bad Aud Karin Oen (SV) om at 
sluttrapporten vert lagt fram som sak.

I samband med RS 167/16 «Låg- og nullutsleppsteknologi i vegtrafikken - tiltak og fylkeskommunale 
verkemidlar» foreslo Aud Karin Oen (SV) at problemstillinga vert løfta opp som sak til utval for miljø og 
samferdsel og fylkesutvalet. Fylkesutvalet slutta seg samrøystes til dette. 

Vedtak

Referatsaker 165-175/16 vart refererte.


